
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wojciecha Koniecznego 

w dniu 6 września 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

W związku z licznymi wnioskami zgłaszanymi do mojego biura senatorskiego zwracam się do 

Szanownego Pana Premiera z zapytaniem dotyczącym Muzeum Przyrodniczego działającego w ramach 

Regionalnego Ośrodka Edukacji Ekologicznej Stacji Badawczej Polskiej Akademii Nauk w Popielnie. 

Od ponad 40 lat prowadzonych jest w Popielnie szereg prac badawczych i wdrożeniowych związanych 

z ochroną przyrody. Ekspozycja muzealna w zabytkowym spichlerzu z XVIII w. gromadziła materiały 

i eksponaty prezentujące dorobek stacji. Ekspozycja składała się z kilku działów, z których największy 

przedstawiał kolekcję zrzutów poroża jeleni, kolejne poświęcone były bobrom europejskim, zespołom 

roślinnym występującym na terenie lasu, a także zadrzewieniom śródpolnym Półwyspu Popielańskiego oraz 

życiu ostatnich dzikich koni Europy – koników polskich i innych wolno żyjących zwierząt zamieszkujących 

Puszczę Piską. 

Muzeum było atrakcją cieszącą się wielkim zainteresowaniem oraz skutecznie propagowało przyrodę 

i ekologię, niestety z potwierdzonych przeze mnie osobiście informacji wynika, że obecnie jest tymczasowo 

zamknięte. 

W związku z tym proszę o podanie informacji, dlaczego Muzeum Przyrodnicze działające w ramach 

Regionalnego Ośrodka Edukacji Ekologicznej Stacji Badawczej Polskiej Akademii Nauk w Popielnie zostało 

zamknięte, kto zadecydował o jego zamknięciu oraz czy, a jeśli tak, to kiedy, muzeum zostanie ponownie 

otwarte. 

Wojciech Konieczny 


